
Styremøte i SHL 8/24
Til stede: Marius, Silja, Eirik, Magdalena, Marit

Sak 42/24: Utplassering container

Bestiller container 18.-21. oktober på basketbanen. Laila bestiller. Eirik gir beskjed per e-post

og på Facebook.

Sak 43/24: Gressklipping, garasjegruppe, veien videre

Ny gressklipper er kjøpt inn, og siste gressklipp denne uka. Ordne med henting av avfallssekk

fra rydding av garasjen. Videre rydding av garasjen delegeres til garasjegruppa.

Sak 44/24: Fellesbefaring landskapsarkitekt

Fastsette datoer for befaring av landskapsarkitekter.

Sak 45/24: Bildeling

Setter opp avtale for å kunne ta betalt av gjester og å kunne leie ut til Hyre med en brikke.

Sak 46/24: Altibox-avtale

Vi har fått et tilbud om å beholde avtalen for 512,- per mnd i 3 år fremover. Vi takker ja til

tilbudet, men spør om vi kan ha avtalen i 5 år fremover for mer stabilitet. Spør om å få en

ryddig liste over hvem som har abonnementene slik at vi kan administrere dette enklere. Per

i dag er det brukerne selv som skal si opp avtalen hos AltiBox. Vi tar kun inn betaling og

betaler videre. (Vi har til nå betalt 499,- per måned, altså en økning på 13,-)

Sak 47/24: Søknad om godkjenning av boder i SV 28

Vedtak: Styret godkjenner bygging av to sykkelboder som presentert i notat datert 30.09.24.

Styret anser bodene som å være bygget i tråd med formingsveilederens intensjon.

Styremedlem Silja deltok ikke i avstemningen. Enstemmig vedtatt.


